
Společenství vlastníků Kytlická 780, 190 00 Praha 9

Dne 22.8.2013 proběhlo jednání SVJ Kytlická s MČ Praha 9, konkrétně radním panem
Holečkem, které se týkalo problémů okolí našeho bytového domu. Radnice již od roku 2010
obesílá jednotlivá SVJ a zve je k osobnímu jednání, na kterých se snaží řešit problémy
vyskytující se v blízkém okolí SVJ a jejich bytových domů, o kterých MČ neví, ale chce pomoct
s jejich řešením.
V odkazech níže vám poskytujeme jednak dopis zaslaný MČ Praha 9, dále zápis
z uskutečněného jednání, ve kterém jsou zahrnuty námi navrhované body k jednání a dále
i článek z aktuálního čísla časopisu Prahy 9 Devítka, který se týká tunelové komplexu Blanka,
který bude mít pro naši lokalitu a především Kbelskou silnici negativní dopad v podobě
zvýšení tranzitu vozidel, hluku a dalších s tím spojených jevů.  Ke konci jednání došlo i k
prodiskutování vzdálenějších míst Proseku a již zmiňovaného tunelu Blanka.
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